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Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΩΝ ΟΛΥΜΠΙΑΚΩΝ ΑΕΡΟΓΡΑΜΜΩΝ ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ

Τα συμφέροντα έγιναν... απόψεις φοιτητών
ΡΕΠΟΡΤΑΖ Δττμτίτρης Τζάθας

ΑΠΟΨΕΙΣ... φοιτητών του δήλωσε ό
τι μετέφερε ο διοικητής των Ολυ- 
μττιοκοιν Αερογραμμών, όταν κατήγ- 
γει/ε συμφέροντα πίσω από την α
παξίωση της εταιρείας: ο κ. Π. Πα- 
παγεωργίου κλήθηκε σε ακρόαση 
από την αρμόδια Επιτροπή της Βου- 
/.ής. προκειμένου να δώσει εξηγή
σεις επειδή σε άρθρο του στην «Κα
θημερινή» είχε, μεταξύ άλλων, κα
ταγγείλει ότι ορισμένοι επιθυμούν 
να ξεπουλήσουν την εταιρεία. Οι θέ
σεις του αυτές όμως, σε συνδυασμό 
με το ότι στο ίδιο άρθρο καταφερό
ταν εναντίον όσων υποστήριζαν την 
εκκαθάριση εν λειτουργία του εθνι

κού μας αερομεταφορέα, προκάλε- 
σαν τα επίμονα ερωτήματα βουλευ
τών της αντιπολίτευσης.

Ωστόσο, ο κ. Π. Παπαγεωργίου, 
που είναι καθηγητής στο Πανεπι
στήμιο του Πειραιά, περιορίστηκε να 
ισχυριστεί στην Επιτροπή Θεσμών 
και Διαφάνειας, ότι το επίμαχο άρ
θρο αποτελούσε μία... σύνθεση α
πόψεων των φοιτητών του, προκα- 
λώντας την έντονη αντίδραση αρκε
τών βουλευτών. Από το ΠΑΣΟΚ ο κ. 
Φ. Πετσάλνικος και ο κ. Σ. Κοσμίδης 
σχολίασαν δηκτικά ότι είναι πρόε
δρος των Ολυμπιακών Αερογραμμών 
και όχι απλά καθηγητής Πανεπιστη
μίου, η Διάνα Κανέλλη (ΚΚΕ) αντέ- 
τεινε πως υποτιμά τον εαυτό του, ε

νώ από τον Συνασπισμό ο κ. Φ. Κου- 
βέλης υποστήριξε ότι πρέπει να πα- 
ρέμβει εισαγγελέας.

Αποστάσεις
Από την άλλη πλευρά, ο κ. Παπα

γεωργίου κράτησε αποστάσεις από 
την κυβέρνηση, σχετικά με την κατα
βολή του προστίμου που επέβαλε η 
Ευρωπαϊκή Ένωση στην Ολυμπιακή. 
Συμφωνώντας ουσιαστικά με την ά
ποψη των βουλευτών του ΠΑΣΟΚ, υ
ποστήριξε ότι οι Ολυμπιακές Αερο
γραμμές δεν υποχρεούνται να κατα
βάλουν στο Δημόσιο το ποσόν που ό
ρισε η Ευρωπαϊκή Ένωση. Μάλιστα 
σημείωσε ότι η Διοίκηση της εταιρεί
ας θα αγωνιστεί στο πλαίσιο της Ένω

σης, για να αποδείξει ότι το πρόστι
μο είναι μηδενικό, ενώ δεν απέκλει
σε το ενδεχόμενο να στραφεί και ε
ναντίον του Ελληνικού Δημοσίου.

Ο κ. Π. Παπαγεωργίου τάχθηκε υ
πέρ της ιδιωτικοποίησης της εταιρείας 
και εξέφρασε την άποψη πως είναι 
δύσκολο να μετάσχουν στην ιδιωτι
κοποίηση των Ολυμπιακών Αερο
γραμμών και επιχειρήσεις του Δημο
σίου. Ακόμη, πρότεινε την επαναδια
πραγμάτευση της σύμβασης με το α
εροδρόμιο «Ελευθέριος Βενιζέλος», 
που σήμερα ανέρχεται στα 65 εκα
τομμύρια ευρώ ετησίως, λέγοντας πως 
η αντίστοιχη σύμβαση με το «Ελληνι
κό» ήταν 10 εκατομμύρια ευρώ τον 
χρόνο.


